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Eduards – Katru pavasari tika rīkots Sau

Katru pavasari tika rīkots Saulkrastu skrējiens. Cik saprotu šogad tas nenotiks?
Protams, ir skaidrs, ka valstī ir ārkārtas stāvoklis, tomēr es neredzu problēmas kā
ievērojot visus noteikumus varētu šo pasākumu noorganizēt, īpaši jau tagad, kad
pulcēšanās ierobežojumi ir mīkstināti. Pat, ja nebūtu ierobežojumi mīkstināti, bija iespēja
kaut neklātienē šo pasākumu sarīkot, katram skrējējam izskrienot individuāli izvēloties sev
tīkamu laiku un viedierīcē fiksēto GPS ceļu un laiku nosūtot organizatoram. Citās
pašvaldībās un organizācijās tā dara. Kas Saulkrastiem traucē? Varbūt problēma tajā, ka
liela daļa Saulkrastu pašvaldības darboņu tik tēlo, ka strādā, bet reālā atdeve no viņu
padarītā ir niecīga?!


